
 
 

Sprawozdanie ze spotkania  

III Komitetu Administracji Dróg Samorządowych i Krajowych  

Polskiego Kongresu Drogowego  

 

W dniu 07.03.2006 r. w Warszawie odbyło się pierwsze spotkanie poświęcone 

sprawom organizacyjnym związanym z tworzeniem III Komitetu Technicznego.  

 

W spotkaniu udział wzięli: 

• Pan Zbigniew Kotlarek – Prezes Polskiego Kongresu Drogowego,  
• Pan Tadeusz Suwara - Prezes Zarządu; Biuro Projektowo - Badawcze Dróg i Mostów 

Transprojekt - Warszawa Sp. z o.o. 
• Pan Zbigniew Tabor – Dyrektor, Zarząd Dróg Wojewódzkich w Katowicach, 
• Pani Beata Leszczyńska - Naczelnik Wydziału do współpracy z samorządami  

w Ministerstwie Infrastruktury, 
• Pani Maria Łaniecka - Dyrektor d.s. Zarządzania; Zarząd Dróg Miejskich, 
• Pani Agnieszka Serbeńska - Wiceprezes Zarządu, Zastępca Redaktora Naczelnego; Redakcja 

"Polskie Drogi", 
• Pan Ryszard Kostrubiec - Dyrektor; Zarząd Dróg Powiatowych w Biłgoraju,  
• Pan Grzegorz Stech - Dyrektor; Zarząd Dróg Wojewódzkich w Krakowie, 
• Pan Zdzisław Piechota - Dyrektor; Krajowa Rada Zarządów Dróg Powiatowych  

w Nowym Dworze Gdańskim,  
• Pan Andrzej Kalinowski - Prezes Zarządu, Redaktor Naczelny; Redakcja "Polskie Drogi", 
• Pan Wojciech Płaza – Dyrektor, Świętokrzyski Zarząd Dróg Wojewódzkich,  
• Janusz Orłowski – Reprezentant Samorządowej Komisji Drogownictwa Miejskiego. 

 

W trakcie spotkania: 

1. Wybrano Przewodniczącego III Komitetu – jednogłośnie został nim Pan Zbigniew Tabor – 
    Dyrektor Zarządu Dróg Wojewódzkich w Katowicach,  
2. Ustalono sposób działania Komitetu,  
3. Przyjęto, że Komitet ma działać przez biuro PKD oraz że oryginały dokumentów mają 
    znajdować się w biurze Kongresu,  
4. Uzgodniono, że należy sporządzić otwartą listę osób chętnych do pracy w III Komitecie,  
5. Ustalono, że każda osoba chcąca wziąć udział w pracach Komitetu powinna być członkiem 
    PKD, 
6. Redakcja "Polskie Drogi" zobowiązała się informować o kolejnych spotkaniach Komitetu 
    oraz zapraszać, na łamach gazety, do udziału w pracach III Komitetu,  
7. Ustalono, że na kolejnym spotkaniu Komitetu zostaną wybrani Z-ca Przewodniczącego 
    oraz Sekretarz, 
8. Podkreślono wagę przepływu informacji pomiędzy członkami poszczególnych Komitetów 

Uzgodniono, że tematyka działań Komitetu III i IV jest podobna, zatem powinna zostać nawiązana 
komunikacja pomiędzy tymi dwoma Komitetami, a czasami nawet powinny odbywać się wspólne 
spotkania, 

9. Uczestnikom spotkania zostały rozdane zaproszenia do składania referatów na Polski 
    Kongres Drogowy „Lepsze drogi, lepsze życie 2006”. 


